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Mellonmäen hyppyrimäkeä esitetään purettavaksi
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Torni on huonokuntoinen eikä täytä nykykunnossa turvallisuusvaatimuksia.

Mellonmäen hyppyrimäkeä esitetään purettavaksi.  

Mäki on huonokuntoinen ja sen käyttäminen edellyttäisi mittavaa peruskorjausta. Syksyllä 2023 tehdyn katselmuksen

perusteella mäki ei täytä nykykunnossaan turvallisuusvaatimuksia.

Lisäksi mäkihypyn harrastajien määrä on vähentynyt vuosi vuodelta.

Kaupunki on asettanut mäkihyppytornin käyttökieltoon joulukuussa 2023. Hyvinvointilautakunta käsittelee mäen purkamista

. Lautakunnalle esitetään, että mäki purettaisiin kuluvan vuoden loka-marraskuun aikana.kokouksessaan 18.9.2024
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